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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Fødevareministeren

16. april 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 245

Vil ministeren oplyse, om de 57 mio. kr. ministeren netop har afsat til at sikre, 

at landbrugets gødningsstoffer ikke ender i danske åer og søer, er finansieret 

af landdistriktsstøttemider, og det reelt ikke bare indebærer, at 

landdistriktsmidlerne bruges til at finansiere gyllebeholdere til landbruget?

På udvalgets vegne

Jørn Dohrmann

formand
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